
 

 

Beantwoording vragen uit de oriënterende commissies 

 

Nummer DOC-18-080330 

Zaaknummer Z-17-013442 

Naam commissielid DIV 

Fractie DIV 

Onderwerp De Kom Vooroever Medemblik 

Datum waarop de vraag is gesteld 21 juni 2018 

Beantwoording uiterlijk dinsdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadsvergadering. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

In reactie op vragen van de commissie over de inspraak van de heer Busé (voorzitter Bestevaer) 

geeft wethouder Van Langen aan dat de volgende vragen schriftelijk beantwoord zullen worden:

 

1.  Tot het verplaatsen van Bestevaer is in het kader van het plaatsten van het 

Strandpaviljoen De Zoete Zee besloten. Is toen het uitdiepen van de Kom (als kader) bij 

dat besluit aan de orde geweest? 

 

antwoord  Voor het verplaatsen van Bestevaer is geen raadsbesluit genomen. Het strandpaviljoen 

en Wsv Bestevaer zijn pachters van het Recreatieschap. Vanuit de gemeenteraad zijn 

destijds bezwaren geuit tegen de verplaatsing van Bestevaer naar de huidige plek, uit 

landschappelijk oogpunt. De inpassing is daarop zorgvuldig gedaan. 

 

2.  Het probleem van het uitdiepen loopt als sinds 2017. Waarom is aan de raad niet eerder 

een voorstel voor de dekking van het uitbaggeren van de Kom voorgelegd? 

 

antwoord  Het was in 2017 nog niet duidelijk hoe groot het probleem was, wat er precies moest 

gebeuren en hoeveel dat zou gaan kosten. Het Recreatieschap heeft de nodige 

maatregelen genomen voor de inrichting van het terrein, maar het uitdiepen van de 

kom voor sportdoeleinden valt niet onder hun verantwoordelijkheid. De catamarans 

konden zolang via het noordelijke strand te water. Voor de optimisten blijkt de kom 

echter ook niet diep genoeg. Het college zal voor de maatregelen die ca. € 80.000,00 

gaan kosten nu een voorstel aan de raad doen, aan de hand van concrete offertes. Met 

het Recreatieschap is dit zorgvuldig afgestemd. Vanwege de te volgen procedure om 

budget beschikbaar te stellen, is het probleem dit seizoen voor Bestevaer niet opgelost. 

 



 

 

3.  Het blijkt dat het niet alleen gaat over baggeren maar ook over het verwijderen van 

waterplanten. Zou het verwijderen van de planten al direct kunnen worden opgepakt? 

 

antwoord  We willen dit zo snel mogelijk aanpakken. Uiteraard in overleg met het Recreatieschap, 

de beheerder van het gebied.  

 


